
 

 

Zápis ze zasedání školské rady VOŠ Jabok 

ze dne 5. 12. 2024, (17:00-19:00hod) 

 

 

Přítomni: Alois Křišťan, Ivana Čihánková, Tereza Najbrtová, Šárka Pavlová, Tomáš Kortan, 

Samuel Žofák, Michaela Pitterová, Jan Kranát, Martin Vaňáč (online) 

Hosté: Hana Pazlarová (ředitelka školy), Tomáš Matocha (ekonom) 

 

Jednání ŠR zahájila ředitelka školy Hana Pazlarová 

Návrh programu:  

•  volba předsedy a místopředsedy 

•  projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2025 

•  různé 

 

Hlasování je uvedeno v pořadí: pro – proti – zdržel se 

 

1) Volba zapisovatelky: 8-0-1 pro Terezu Najbrtovou 

2) Schválení programu: 9-0-0 

3) Volba předsedy a místopředsedy ŠR  

– návrhy na předsedu – Alois Křišťan (návrh přijal), Ivana Čihánková (návrh nepřijala), 

–  návrhy na místopředsedu – Tomáš Kortan (návrh přijal)  

 

–  rozprava o tajnosti volby – shoda na variantě tajné volby 

 

–  výsledky hlasování předsedy: 7-0-2 pro Aloise Křišťana 

–  výsledky hlasování místopředsedy: 6-0-3 pro Tomáše Kortana 

 

Jednání ŠR převzal předseda ŠR Alois Křišťan 

4) Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2025,  

- ředitelka školy představila a komentovala předem zaslané materiály: 

• rozpočet 

• komentář k rozpočtu 

• výhled rozpočtů 



 

 

• porovnání rozpočtových předpokladů 

 

V rozpravě ředitelka školy spolu s ekonomem zodpověděli otázky členů školské rady. 

 

Návrh usnesení: „Školská rada projednala rozpočet na rok 2025 s celkovými výnosy i náklady 

33 424 000,- Kč bez připomínek a oceňuje snahu o jeho vyrovnanost.“  

Hlasování o usnesení: 9-0-0 

 

5) Různé, návrhy od studentů 

 

– Dát na WC záchranné hygienické pomůcky, vedení bere na vědomí. 

– Studenti vznáší připomínky ke Katedře odborných praxí, konkrétně k formulářům 

k praxím a k výuce metodických a supervizních seminářů. Vedoucí katedry praxí 

připomínky vypořádá. 

– Je třeba připomenout učitelům, že musí studentům sdělit na začátku každého semestru 

konkrétní podmínky ukončení daného předmětu, a tyto podmínky také uložit do ISu. 

Ředitelka školy pedagogům připomene. 

– Vyskytly se technické problémy s kartami ISIC, řeší vedoucí knihovny. 

– Studenti navrhují zřídit schránku na přání a stížnosti – a to ve fyzické i elektronické 

formě. Ředitelka školy návrh zváží. 

– Studenti navrhují zřídit popelnici na kovový odpad. Ředitelka školy návrh zváží. 

– Studenti se dotázali, zda a jak by se mohli zapojit do oprav místností klubu – Ředitelky 

školy odpověděla, že tyto opravy má na starosti paní Beránková, která vyhlásí brigádu 

pro studenty, až to bude potřeba. 

– Studenti vznesli podněty k metodám a obsahu výuky cizích jazyků. Ředitelka školy 

projedná s vedoucí katedry jazyků. 

– Studenti se domnívají, že je nutné zlepšit kvalitu internetového připojení pro výuku 

předmětu Informační technologie v pomáhajících profesích, protože síť nyní nedokáže 

zajistit připojení všech studentů v potřebné kvalitě. Ředitelka školy bere podnět na 

vědomí a zváží možnosti řešení. 

 

 

Zapsala: Tereza Najbrtová 

Zkontroloval Alois Křišťan, Tomáš Kortan 


